

Monthly Blackboard- no need to make phone calls
每月的黑板 - 無需撥打電話

September, 2017
2017年9月

Dear Parents, 家長們□

Welcome to Haines School. As we "Tune in to Learning", we welcome parents and grandparents to volunteer at Haines. Parents, we need you in the morning and during recess for supervision. Please see Ms. Scott in the main office for additional information.

歡迎來到興氏學校，當我們‘調動學習’時，我們歡迎家長和祖父母來興氏學校當義工，我們需要你們在早上和小息期間幫助看顧孩子，如有興趣幫助請聯絡校務處的Scott女士。

Due to the traffic in front and around the school, we are asking you to drop off your child in the morning and proceed east. Please make sure your child exits the vehicle from the passenger side (right side) of the car. Additionally, please make right turns only on Wentworth going South in the morning and after school. .

要做到學校周圍的交通流暢，我們要求你們放低孩子後繼續開車東行，請確保您們的小孩從汽車的右側離開車輛在行人路上，此外，上午返學和下午放學時間車輛只許右轉至永活街。

Parents, mark your calendar for Monday, September 25 as it will be our 'Meet the Teachers' Night and our Bilingual Advisory Council meeting at 5:00. Please arrive at 4:30 to hear more about Haines' State of School Address.

家長們請記低9月25日星期一這日子，因為這將是我們的‘會見老師之夜’和且我們的雙語教育諮詢委員會家長會，時間是下午5:00。請於4:30到達，以了解有關興氏情況更多信息。

Again, feel free to contact me at any time.
再次，隨時可以與我聯繫。

Sincerely,
Catherine Amy Moy Davis
校長梅綺雯